
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 3/ 99 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 107/99                                               
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
"Εγκριση ανάκλησης άδειας λειτουργίας 
και σφράγιση κατ/ματος υγειονομικού 
ενδιαφέροντος του Ιωάννη Κούρτη" 

 
       Σήμερα 8 Φεβρουαρίου του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 4-2-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
συμβούλους, τους δημαρχιακούς  παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα  33 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης   Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης    
3. Δ. Ταχματζίδης    
4. Μ. Γαβρίδης    
5. Κ. Πουλασουχίδης    
6. K. Aσλάνογλου    
7. Α. Δελαβερίδης    
8. Δ.  Πέτκος    
9. Κ. Κόλβατζης    

10. Ε.  Λελεκάκης   Απόντες Δημαρχιακοί 
11. Κ. Γκαβαϊσές   Πάρεδροι 
12. Κ.  Βαφείδης    
13. Γ. Ουρσουζίδης    
14. Ν. Χαμαλής ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά τη  συζήτηση  της  υπ’ αριθ. 100/99 
15. Σ. Γεωργιάδης απόφασης προσήλθε ο κ. Ε. Σοφιανίδης. 
16. Ι.  Τριανταφυλλίδης Κατά  τη  συζήτηση της  υπ’  αριθ.  107/99  απόφασης 
17. Π. Πιτούλιας προσήλθε ο κ. Γ. Μανακούλης. 
18. Α. Κεσίδης Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ.  109/99  απόφασης 
19. Α. Σουμελίδης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν. Χαμαλής, Σ. Παναγιωτίδης  και 
20. Α. Ταραλάς Θ. Σιδηρόπουλος. 
21. Χ.  Σκουμπόπουλος Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ.  110/99  απόφασης 
22. Χ. Γεωργιάδης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης. 
23. Β. Γιαννουλάκης Κ.  Κόλβατζης,  Γ.  Ουρσουζίδης,  Λ.  Τσαβδαρίδης, 
24. Σ.  Παναγιωτίδης Ε. Σοφιανίδης και Π. Αγαθαγγελίδης. 
25. Λ. Τσαβδαρίδης Κατά  τη  συζήτηση της  υπ’ αριθ.  114/99  απόφασης  
26. Θ.  Σιδηρόπουλος αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης ,Σ. Γεωργιάδης και  
27. Ε. Σοφιανίδης Μανακούλης. 
28. Ε. Λευκοπούλου  
29. Ι. Ακριβόπουλος  
30. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή  
31. Ε. Κουκουρδής  
32. Γ. Μανακούλης  
33. Π. Αγαθαγγελίδης  

 
 



 
Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 14ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 

έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 18-1-99 εισηγητικό σημείωμα του αναπληρωτή 
Δημάρχου κ. Κων/νου Γκαβαϊσέ που έχει ως εξής: Σύμφωνα με τις διατάξεις της περ. 
ιθ της παρ. 1 του άρθ. 24 του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ) η χορήγηση των αδειών ίδρυσης και 
λειτουργίας όλων των καταστημάτων και επιχειρήσεων, οι όροι  των οποίων 
καθορίζονται από υγειονομικές διατάξεις, ανήκει στην αρμοδιότητα των Δήμων. 
 Σύμφωνα επίσης  με τις διατάξεις της παρ. 9 του άρθ. 6 της Α1β /8577/83 
Υγειονομικής Διάταξης τα καταστήματα, εργαστήρια και εργοστάσια υγειονομικού 
ενδιαφέροντος, που λειτουργούν χωρίς την προβλεπόμενη άδεια ίδρυσης και 
λειτουργίας, κλείνονται αυτεπαγγέλτως από την οικεία Αστυνομική Αρχή, οι δε 
παραβάτες διώκονται και τιμωρούνται σύμφωνα με τις σχετικές διατάξεις του Α. Ν 
2520/40. 
 Σύμφωνα, τέλος, με την παρ. 2 του άρθ. 25 του Π.Δ  410/95 (ΔΚΚ) « Οι 
διατάξεις του Π. Δ/τος 180/1979 περί όρων λειτουργίας κατ/των πωλήσεως 
οινοπνευματωδών ποτών και κέντρων διασκεδάσεως όπως τροποποιήθηκε - 
συμπληρώθηκε μεταγενέστερα εξακολουθούν να ισχύουν. Όπου στο ανωτέρω 
προεδρικό διάταγμα, για θέματα χορήγησης ή ανάκλησης ή αφαίρεσης αδειών ή 
σφράγισης των καταστημάτων αναφέρεται «Αστυνομική Αρχή» ή Αστυνομικός 
Διευθυντής ή Αρχηγός της Ελληνικής Αστυνομίας ή Υπουργός Δημόσιας Τάξης, 
νοείται το οικείο Δημοτικό Συμβούλιο το οποίο λαμβάνει την σχετική απόφαση το 
αργότερο σε τριάντα (30) ημέρες από τότε που πληρούνται οι αντίστοιχες νόμιμες 
προϋποθέσεις».  
 Με τα αριθ. 712/6743/71 & 1048/4/13-γ έγγραφά του, τα οποία 
επισυνάπτονται, το Τμήμα Ασφαλείας Βέροιας μας γνωρίζει ότι στο κατ/μα, κέντρο 
διασκέδασης, που λειτουργεί στη Βέροια και επί της οδού Θεσ/νίκης αρ. 127 με 
υπεύθυνο τον Κούρτη Ιωάννη του Γεωργίου, διαπιστώθηκαν σοβαρές παραβάσεις της 
περί τα ήθη κ.λ.π νομοθεσίας (σωματεμπορία – παράνομη κατακράτηση αλλοδαπής – 
ενέργεια κονσομασιόν). 
 Σύμφωνα με την παρ. 1 του άρθ. 2 του Π.Δ 180/79 , απαγορεύεται η 
χορήγηση άδειας λειτουργίας κέντρων διασκεδάσεως, καταστημάτων στα οποία 
προσφέρονται κυρίως οινοπνευματώδη ποτά, για άμεση εντός αυτών κατανάλωση 
(μπαρ και τα όμοια προς αυτά) μεταξύ άλλων και : 
"Εις τους κρινομένους ως επικινδύνους διά την δημοσίαν τάξιν και ασφάλειαν κατά 
την ητιολογημένην γνώμην της χορηγούσας την άδειαν αρχής". 
 Σύμφωνα επίσης με το εδάφιο γ της παρ. 3 του άρθρ. 2 του προμνησθέντος 
ΠΔ, η άδεια λειτουργίας των  καταστημάτων που αναφέρονται στην παρ. 1 του άρθ. 1 
του πιο πάνω ΠΔ δύναται να αφαιρείται οριστικά από την αρχή που εξέδωσε την 
άδεια αυτή εφόσον: 
γ.Λαμβάνουν χώρα σοβαρές αταξίες αντικοινωνικού χαρακτήρα που προκαλούν το 
κοινό αίσθημα ή δημιουργούν κίνδυνο για τη δημόσια τάξη ή ασφάλεια, τη νεολαία 
και τα ήθη. 
Επίσης στην αρ. 455/95  απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου "Κανονισμός 
χορήγησης αδειών σε καταστήματα υγειονομικού ενδιαφέροντος και λειτουργίας 
πεοζοδρόμων Δήμου Βεροίας" στην παρ. 2 του αρ. 2 ορίζεται. 
1.Σε καμμία από τις παραπάνω  περιοχές δεν χορηγείται άδεια ιδρύσεως και 
λειτουργίας οποιασδήποτε κατηγορίας καταστημάτων υγειονομικού ενδιαφέροντος 
στα οποία εργάζονται γυναίκες αμοιβόμενες με ποσοστό επί της κατανάλωσης 
(κονσομασιόν), ή που προσφέρουν χορό,  στριπτίζ κλπ. 



 Υστερα από τα παραπάνω   παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο 
ν΄αποφασίσει για την ανάκληση ή μη της άδειας ίδρυσης και λειτουργίας που 
χορηγήθηκε στον πιο πάνω για το εν λόγω κατάστημα και σε περίπτωση ανάκλησης 
και την σφράγιση του παραπάνω κατ/ματος. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
 Πρόεδρος :Είναι διαφορετικό αυτό το θέμα. Δεν είναι για σφράγιση αλλά για 
ανάκληση της άδειάς του. Υπάρχουν σωρεία βεβαιώσεων παραβάσεων. 
 Ορίστε  ερωτήσεις. 
 Σκουμπόπουλος :Διαδικαστικά. Νομίζω ότι λάθος εισάγεται το θέμα ως 
ανάκληση  της άδειας. Αρμόδιο  όργανο για την ανάκληση  της άδειας είναι  η ΔΕ 
διότι αυτή χορήγησε την άδεια. Εμείς εδώ αποφασίζουμε για την σφράγιση ή όχι. 
Άλλο η ανάκληση κι άλλο η σφράγιση. 
 Ουρσουζίδης :Στο τι συνίστανται οι παραβάσεις; 
 Πρόεδρος : Περί τα ήθη κλπ. νομοθεσίας, σωματεμπορία κ.α 
 Σκουμπόπουλος :Να ξεκαθαρίσουμε πρώτα το διαδικαστικό. 
 Πουλασουχίδης :Με βάση τον νόμο μεταβιβάσαμε στη ΔΕ  την  αρμοδιότητα  
για τη χορήγηση των αδειών κατ/μάτων υγειονομικού ενδιαφέροντος. Η ανάκληση 
της άδειας είναι  ξεχωριστή διάταξη  στον κώδικα την οποία κράτησε το ΔΣ. Συνεπώς 
ορθά έρχεται και για την ανάκληση και για την σφράγιση. 
 Σκουμπόπουλος :Επιμένω μία άδεια ανακαλείται από το αρμόδιο όργανο που 
την χορηγεί. 
 Δήμαρχος :Εχω την εντύπωση ότι έχει δίκιο ο κ. Πουλασουχίδης. Δεν 
χορηγήσαμε την δυνατότητα ανάκλησης αδειών. 
 Σκουμπόπουλος :Επιμένω. Ν' αναβληθεί το θέμα και να πάει στη ΔΕ για 
ανάκληση εκτός αν θέλετε να συζητήσουμε για σφράγιση. Ολοι οι νομικοί το 
γνωρίζουν, όποιο όργανο χορηγεί μία άδεια το ίδιο την ανακαλεί. Δεν είναι αρμόδιο 
το ΔΣ να ανακαλέσει μία άδεια που δεν χορήγησε. 
 Δήμαρχος :Να ρίξουμε μία  ματιά στην απόφασή μας που  μεταβιβάστηκε η 
αρμοδιότητα στη ΔΕ κι αν την αρμοδιότητα της παρ. 8 του αρ. 25 (ΔΚΚ) που 
αναφέρεται στην ανάκληση των αδειών τη χορηγήσαμε στη ΔΕ θα είναι αυτή 
αρμόδια για την ανάκληση. Εάν όχι  θ' αποφασίσει το ΔΣ.  
 Πουλασουχίδης:Επί προσωπικού. Εγώ ξέρω ότι όλοι οι νομικοί ερμηνεύουν. 
Εάν ο κ. Σκουμπόπουλος έγινε  νομικός ευχαριστώ  πολύ για την υπόδειξη. 
 Πρόεδρος :Σας παρακαλώ κύριοι μην παίρνετε το λόγο χωρίς άδεια. 
 Δήμαρχος :Με βάση το άρθ. 41 του Ν.2218/84 μπορεί το ΔΣ να μεταβιβάσει 
στη ΔΕ  περιοριστικά αρμοδιότητες μεταξύ των αποίκων και την χορήγηση αδειών 
λειτουργίας κατ/μάτων υγειονομικού ενδιαφέροντος και μουσικής σε δημόσια κέντρα 
κλπ. Καμία άλλη αρμοδιότητα εκτός των περιπτώσεων αυτών δεν μπορεί να 
μεταβιβάσει. Απ' όλες αυτές τις περιπτώσεις παλαιότερα αλλά και πρόσφατα το ΔΣ 
μεταβίβασε στη ΔΕ μόνο τις 2 παραπάνω αρμοδιότητες που ανέφερα ( δηλ. τις 
περιπτώσεις ιθ και κβ). Συνεπώς η περίπτωση της  παρ. 8 του αρ. 25 του ΔΚΚ που 
ρυθμίζει τα της ανακλήσεως των χορηγηθεισών αδειών  παραμένει στην αρμοδιότητα 
του ΔΣ και είναι εκ του νόμου μη μεταβιβάσιμη. 
 Σκουμπόπουλος :Επιμμένω. Πρώτη φορά ακούω να λέγεται ότι δεν 
μεταβιβάζεται η αρμοδιότητα. Μα δεν πρόκειται για αρμοδιότητα. Είναι μεταβίβαση 
της αρμοδιότητας για χορήγηση άδειας στη ΔΕ και το ίδιο όργανο που χορηγεί την 
άδεια το ίδιο όργανο την ανακαλεί. Πουθενά δεν προβλέπεται κάτι άλλο. Εβαλα μία 
διαδικαστική πρόταση παρακαλώ προχωρήστε τη διαδικασία. 
 Δήμαρχος :Θέματα ερμηνείας νόμου και προπαντός όταν υπάρχει σαφής 
διατύπωση  δεν μπορεί ν' αποτελέσει θέμα διαδικαστικής ψηφοφορίας. Αυτό λεει ο 



νόμος. Οποιοσδήποτε ενδιαφερόμενος μπορεί να προσφύγει και να προσβάλλει την 
απόφαση. 
 Σκουμπόπουλος : Το ΔΣ θα πρέπει ν΄αποφασίσει για ένα από τα δύο. Για την 
ανάκληση  ή την σφράγιση για να δώσουμε την δυνατότητα  στον πολίτη να 
προσφύγει. 
 Πρόεδρος :Μπορεί ν΄αποφασίσει και τα δύο. Υπάρχουν άλλες ερωτήσεις; 
 Πουλασουχίδης :Τι άδεια έχει χορηγήσει η ΔΕ; 
 Πρόεδρος :Αδεια κέντρου διασκέδασης με συγκρότηση μπαρ. Είναι εδώ ο κ. 
Κούρτης; Ναι. Τι έχετε να πείτε; 
 Κούρτης Ι.:Για ποιο λόγο θα κάνετε ανάκληση της άδειας; 
 Πρόεδρος :Σύμφωνα με τις παραβάσεις της αστυνομίας. 
 Δήμαρχος :Από τη στιγμή  που ήρθαν έγγραφα από την αστυνομία και την 
ασφάλεια με τις  συγκεκριμένες παραβάσεις εκ του νόμου θα μπορούσε να συστήσει 
λόγω ανάκλησης. Από τη στιγμή που η υπηρεσία πληροφορήθηκε αυτά τα 
συγκεκριμένα πράγματα και επειδή υπάρχει πολλή συγκεκριμένη διάταξη, στον 
κανονισμό λειτουργίας έπρεπε  να έρθει το θέμα στο ΔΣ για να κριθεί,αλλιώς και ο 
αρμόδιος υπάλληλος και εγώ θα  πηγαίναμε για  παράβαση καθήκοντος. Μέχρι τώρα 
για τα θέματα που έχουν αναβληθεί εκλήθην να δώσω  ανομοτή κατάθεση γιατί 
υπήρξαν τέτοιες περιπτώσεις. Από κει και πέρα  η  ουσία του θέματος κρίνεται κάθε 
φορά από το ΔΣ που παίρνει τις αποφάσεις. 
 Πρόεδρος :Μάλιστα ένα έγγραφο ζητάει και την ανάκληση της άδειας. Ορίστε 
τοποθετήσεις. 
 Τσαβδαρίδης :Είμαι νέος δημ. σύμβουλος και δεν γνωρίζω τη διαδικασία της 
ανάκλησης των αδειών, δηλ. ποιες καταγγελίες πρέπει να υπάρχουν εκ μέρους των 
αρμοδίων αρχών  προκειμένου να νομιμοποιείται το ΔΣ να ψηφίσει την ανάκληση 
της άδειας. Με βάση τις νομικές γνώσεις που διαθέτω καμιά καταγγελία έστω κι 
αστυνομικού τμήματος δεν σημαίνει ότι υπήρξε η συγκεκριμένη παράβαση. Αρμόδιοι 
ν' αποφασίσουν και να κρίνουν αν υπήρξε η δεδομένη παράβαση ή όχι είναι τα 
δικαστήρια και μέχρι να καταδικαστεί ο κ. Κούρτης  δεν  σημαίνει τίποτα μία απλή 
καταγγελία ή ότι υφίσταται αυτή η παράβαση. 
 Για το λόγο αυτό προτείνω να μην ανακληθεί η άδεια λειτουργίας του 
συγκεκριμένου κατ/ματος. 
 Γκαβαϊσές :Καλύφθηκα. Διερωτώμαι  αν νομιμοποιούμαστε πριν  την  έκδοση 
δικαστικών αποφάσεων να προβούμε σε  τέτοιου είδους ενέργειες. 
 Βαφείδης :Είναι δυνητικό αυτό; Πως έρχεται η εισήγηση. Λέγαμε ότι η 
βεβαίωση 3 παραβάσεων υποχρεώνει τον Δήμαρχο στη σφράγιση ενός κατ/ματος. 
Είναι το ίδιο; Αν ναι πρέπει να σφραγιστεί. 
 Πουλασουχίδης : Το πότε σφραγίζεται ένα κατ/μα το προβλέπει η υγειονομική 
διάταξη και στη συγκεκριμένη περίπτωση προβλέπει  παράβαση περί ασέμνων.    
Εδώ έχουμε τέτοια καταγγελία. Είναι βάσιμο ότι δηλ. δεν υπάρχει καταδίκη για να 
τον θεωρήσουμε ένοχο. Από την άλλη όμως υπάρχει μία παράβαση του κανονισμού 
που ψήφισε το ΔΣ περί των όρων λειτουργίας αυτών των κατ/μάτων, όπου μεταξύ 
των άλλων όρων υπάρχει και η απαγόρευση της χρήσης που καταγγέλεται. Υπάρχει 
καταγγελία  βεβαιώμένη ότι υπήρξε τέτοια παράβαση. Δεν προβλέπεται αυτό στην 
άδεια και συνεπώς υπάρχει παράβαση ουσιώδους όρου της χορηγηθείσας άδειας και 
συνεπώς σύμφωνα με τις υγειονομικές διατάξεις ανακαλείται η άδεια. Η χορήγησή 
της και η ανάκλησή της ανήκει στο ΔΣ. Το ΔΣ κάνοντας χρήση εξουσιοδοτικής 
διάταξης μεταβίβασε το ένα μέρος στη ΔΕ και το ΔΣ είναι αρμόδιο ν΄αποφασίσει για 
την ανάκληση της άδειας. 



 Σκουμπόπουλος :Δεν έχουμε το δικαίωμα ανάκλησης της άδειας.Για τις 
παραβάσεις που έγιναν κι εφόσον αυτές είναι βεβαιωμένες από την αστυνομία 
συμφωνώ με τη σφράγιση. Όχι με την ανάκληση της άδειας. 
 Ουρσουζίδης :Το ζήτημα που τίθεται είναι με τη στάση που πρέπει να έχουμε 
σε τέτοιου είδους πρωτοβουλίες. Και μόνο το άκουσμα των  καταγγελιών μου 
δημιουργεί ένα αίσθημα πρωτόγνωρο. Προηγουμένως ψήφισα κάποια άλλα τέτοια  
ζητήματα την αναβολή τους και επειδή αντιλήφθηκα εδώ ότι υπάρχουν και κάποια 
άλλα κατ/ματα που λειτουργούν με παρόμοιο τρόπο, στο βαθμό που υπάρχουν, αίρω 
την προηγούμενη τοποθέτησή του για την αναβολή ανάλογων φαινομένων για ένα 
μήνα. Για το συγκεκριμένο δεν μπορεί να συναινέσω να λειτουργούν τέτοιου είδους 
κατ/ματα στην πόλη μας. 
 Ποτουρίδης :Πρέπει να προστατεύουμε το κύρος του ΔΣ αλλά και να  
δώσουμε αυτή την εντολή στην εκτελεστική εξουσία. Τελευταία πολλές κορώνες 
ακούγονται για τα μαγαζιά και τη δραστηριότητα του Δήμου. Είμαστε σε θέση 
ευθύνης  να πάρουμε αυτή την απόφαση. Μπορεί να είναι πικρή. Είχα την περιέργεια 
ν΄ακούσω από τον ιδιοκτήτη  ν΄αναιρέσει λεκτικά  κάποιες απ' αυτές τις καταγγελίες. 
Είναι σοβαρές οι καταγγελίες. Επειδή όμως δεν άκουσα τίποτα από τον ιδιοκτήτη 
φαντάζομαι ότι  είναι αληθές. Αν είναι έτσι πρέπει να σώσουμε το κύρος του ΔΣ. 
Ηρθε  η ώρα ο καθένας να το δείξει. 
 Γκαβαϊσές :Θα ήθελα μία απάντηση σ΄αυτό που ρώτησα. 
 Δήμαρχος : Αυτό  το θέμα  είχε  λυθεί νομοθετικά και για την  περίπτωση  την 
εξής απλή της βεβαίωσης των 3 υγειονομικών παραβάσεων όπου όταν είχε αυτή την 
αρμοδιότητα το ΔΣ με εισήγηση του κ. Χιονίδη είχαμε συμφωνήσει και είπαμε ότι 
δεν μπορούμε να υποκαθιστούμε τα δικαστήρια και να λαμβάνουμε την απόφαση 
διοικητικής ποινής χωρίς τα εχέγγυα της δικαστικής εξουσίας.Στη  συνέχεια αυτή  η 
αρμοδιότητα μεταβιβάστηκε στο Δήμαρχο ξεκαθάρισε ότι είναι υποχρέωση, 
θεσπίζοντας ιδιώνυμο ποινικό αδίκημα εάν με βάση τις καταγγελίες δεν προέβαινε 
στην  ανάκληση. Θα ήθελα να  ρωτήσω τον κ. Σκουμπόπουλο καλοπροαίρετα το 
εξής.Πως είναι δυνατόν να σφραγίζεται ένα κατ/μα όταν έχει άδεια, διότι σφράγιση 
νοείται στις περιπτώσεις που δεν υπάρχει άδεια, και όντας σε ισχύ η άδεια; 
 Σκουμπόπουλος :Η ασφάλεια διαπίστωσε κάποιες παραβάσεις. Ο νόμος λεει 
ότι εάν το ΔΣ κρίνει για αξιόποινες παραβάσεις κλπ. μπορεί να σφραγίσει το κατ/μα. 
Την ανάκληση δεν μπορούμε να την κάνουμε εμείς. Υφίσταται η άδεια  σφραγισμένο 
το μαγαζί και όταν  καταδικαστεί ο κατ/ρχης από το δικαστήριο τότε ν΄ανακληθεί η 
άδεια. 
 Δήμαρχος : Το θέμα δεν έρχεται εδώ γιατί υπάρχουν συγκεκριμένες  
καταγγελίες. Για  την αποδεδειγμένη χρήση γυναικών εντός του κατ/ματος με τη  
μορφή   κονσομασιόν που προσκρούει στη διάταξη του κανονισμού.  Εκεί ο 
κανονισμός προβλέπει ότι σ΄αυτές τις περιπτώσεις ανακαλείται η άδεια. Γι' αυτό σας 
ερωτώ. Πως  θα γίνει να μην την ανακαλέσουμε; 
 Σκουμπόπουλος :Αντελήφθην ο Δήμαρχος το τι έγινε με την εισαγωγή του 
θέματος και αναδιπλώνεται δια του κανονισμού. Ποιος είναι πιο πάνω; Ο  κανονισμός 
ή ο νόμος; Το θέμα πρέπει να εισαχθεί ως σφράγιση κι όχι ως ανάκληση.  
 Δήμαρχος :Δεν διαβάσατε το θέμα. Αυτό έρχεται με βάση τη διάταξη του 
κανονισμού. Και μόνον αυτό. Τα υπόλοιπα είναι τα δεδομένα που έλαβε υπόψη για 
την εισήγηση. Δεν υπάρχει άλλη δυνατότητα. 
 Σκουμπόπουλος :Εάν ερχόταν με βάση τον κανονισμό δεν έπρεπε να έχετε τις 
εισηγήσεις του ΔΣ. 
 Πρόεδρος :Αυτό δεν προκύπτει από πουθενά. Θα έπρεπε να υπάρχουν όλα τα 
στοιχεία. 



 Υπάρχουν 3 προτάσεις. Του κ. Τσαβδαρίδη για αναβολή μέχρι εκδόσεως των 
αποφάσεων. Του κ. Σκουμπόπουλου για μόνο σφράγιση του κατ/ματος και όχι 
ανάκληση της άδειας και η πρόταση της υπηρεσίας όπως εισάγεται. Σημειώνω ότι 
υπάρχει τροποποίηση των ουσιωδών όρων λειτουργίας του κατ/ματος, διότι δεν 
επιτρέπεται η χρήση κονσομασιόν, στριπτήζ κλπ . σύμφωνα με τον κανονισμό. 
 Αγαθαγγελίδης :Διαδικαστικά. Εχει τη δυνατότητα το ΔΣ να ψηφίζει ενάντια 
στο νόμο ή ενάντια στον κανονισμό; Το ερώτημα θα μπει με 3 εκδοχές για την 
ψηφοφορία; Αλλιώς να το βάλουμε  ως εξής, θέλουμε κονσομασιόν; 
 Πρόεδρος: Όχι. Υπάρχει κατ’ αρχήν το αίτημα της αναβολής. Σας παρακαλώ 
κ. Αγαθαγγελίδη. 
 Επί της προτάσεως της αναβολής, ποιοι συνάδελφοι ψηφίζουν; 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 4 σύμβουλοι: 
Κ. Γκαβαισές, Χ. Γεωργιάδης, Λ. Τσαβδαρίδης, Ι. Ακριβόπουλος. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν να συζητηθεί σήμερα; 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 29 σύμβουλοι: 

Μ. Ποτουρίδης, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Ταχματζίδης, Μ. Γαβρίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Κ. 
Ασλάνογλου, Α. Δελαβερίδης, Δ. Πέτκος, Κ. Κόλβατζης, Ε. Λελεκάκης, Κ. Βαφείδης, 
Γ. Ουρσουζίδης, Ν. Χαμαλής, Σ. Γεωργιάδης, Ι. Τριανταφυλλίδης, Π. Πιτούλιας, Α. 
Κεσίδης, Μ. Σουμελίδης, Α. Ταραλάς, Χ. Σκουμπόπουλος, Β. Γιαννουλάκης, Σ. 
Παναγιωτίδης, Θ. Σιδηρόπουλος, Ε. Σοφιανίδης, Ε. Λευκοπούλου, Μ. Τσαμήτρου – 
Καραχατζή, Ε. Κουκουρδής, Γ. Μανακούλης, Π. Αγαθαγγελίδης. 
 Πρόεδρος: Κατά Πλειοψηφία το θέμα συζητείται σήμερα. Υπάρχουν 2 
προτάσεις. Η μία του κ. Σκουμπόπουλου και η άλλη της εισήγησης.  
 Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Σκουμπόπουλου; 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 11 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Λ. 
Τσαβδαρίδης, Ε. Σοφιανίδης, Ε. Λευκοπούλου, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου – 
Καραχατζή, Ε. Κουκουρδής, Γ. Μανακούλης. 
 Πρόεδρος: Επί της προτάσεως για ανάκληση και σφράγιση, ποιοι ψηφίζουν; 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 19 σύμβουλοι: 

Μ. Ποτουρίδης, Δ. Ταχματζίδης, Μ. Γαβρίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Κ. Ασλάνογλου, Α. 
Δελαβερίδης, Δ. Πέτκος, Κ. Κόλβατζης, Ε. Λελεκάκης, Κ. Γκαβαισές, Κ. Βαφείδης, Γ. 
Ουρσουζίδης, Ν. Χαμαλής, Σ. Γεωργιάδης, Ι. Τριανταφυλλίδης, Π. Πιτούλιας, Α. 
Ταραλάς, Θ. Σιδηρόπουλος, Π. Αγαθαγγελίδης.  
  Πρόεδρος: Λευκά; 
Λευκή ψήφο έδωσαν 3 σύμβουλοι: Ι. Κουρουζίδης, Α. Κεσίδης, Μ. Σουμελίδης. 
 Κούρτης Ι. κατ/ρχης: Ζητάω το λόγο. 
 Πρόεδρος: Αποφάσισε το Δ.Σ κ. Κούρτη. Δεν μπορώ να σας δώσω το λόγο. 
Δεν έχετε το δικαίωμα. 
 Το Δ.Σ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1- Το από 18-1-99 εισηγητικό σημείωμα του αναπληρωτή Δημάρχου κ. Κων/νου 
Γκαβαϊσέ. 
2. - Την αρίθ. Απόφ. 419/Α. Π. 24787/20-3-1998 άδεια ίδρυσης και λειτουργίας 
κατ/τος «κέντρου διασκέδασης» του Ιωάννη Κούρτη που εκδόθηκε από το Δήμο 
Βέροιας. 
3. - Ότι με τα αριθ. 712/6743/71 & 1048/4/13-γ έγγραφά του, τα οποία 
επισυνάπτονται, το Τμήμα Ασφαλείας Βέροιας μας γνωρίζει ότι στο κατ/μα, κέντρο 
διασκέδασης, που λειτουργεί στη Βέροια και επί της οδού Θεσ/νίκης αρ. 127 με 
υπεύθυνο τον Κούρτη Ιωάννη του Γεωργίου, διαπιστώθηκαν σοβαρές παραβάσεις της 



περί τα ήθη κ.λ.π νομοθεσίας (σωματεμπορία – παράνομη κατακράτηση αλλοδαπής – 
ενέργεια κονσομασιόν). 
4. - Τις διατάξεις του αρ. 24 (παρ. 1, περ. ιθ) και του άρθρου 25 (παρ. 2) του ΔΚΚ 
(Π.Δ 410/95). 
5. - Τις διατάξεις της παρ. 9 του αρ. 6 της Α1β/8577/83 Υγειονομικής Διάταξης. 
6.- Τις προτάσεις των δημοτικών συμβούλων όπως αυτές αναπτύχθηκαν στη 
συζήτηση του παρόντος θέματος. 
7.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
8. - Τις διατάξεις των παρ. 1 & 2 του αρ. 1 του Π.Δ 180/79 απαγορεύεται η χορήγηση 
άδειας λειτουργίας κέντρων διασκεδάσεως, καταστημάτων στα οποία προσφέρονται 
κυρίως οινοπνευματώδη ποτά, για άμεση εντός αυτών κατανάλωση (μπαρ και τα 
όμοια προς αυτά), μεταξύ άλλων και: «Εις τους κρινομένους ως επικινδύνους δια την 
δημοσίαν τάξιν και ασφάλειαν κατά την ητιολογημένην γνώμην της χορηγούσας την 
άδειαν αρχήν". 
9.- Τις διατάξεις της παρ. 3γ του αρ. 2 του Π.Δ 180/79 η άδεια λειτουργίας των 
καταστημάτων που αναφέρονται στην παρ. 1 του αρ. 1 του παραπάνω Π.Δ δύναται να 
αφαιρείται οριστικά από την αρχή που εξέδωσε την άδεια αυτή εφόσον: «γ. 
Λαμβάνουν χώρα σοβαρές αταξίες αντικοινωνικού χαρακτήρα που προκαλούν το 
κοινό αίσθημα ή δημιουργούν κίνδυνο για τη δημόσια τάξη ή ασφάλεια, την νεολαία 
και τα ήθη. 
10.- Την με αριθ. 455/95 απόφασή του σχετικά με τον "κανονισμό χορήγησης αδειών 
σε καταστήματα υγειονομικού ενδιαφέροντος και λειτουργίας πεζοδρόμων Δήμου 
Βέροιας» όπου στην παρ. 2 του αρ. 2 ορίζεται «1. Σε καμία από τις παραπάνω 
περιοχές δεν χορηγείται άδεια ιδρύσεως και λειτουργίας οποιασδήποτε κατηγορίας 
καταστημάτων υγειονομικού ενδιαφέροντος στα οποία εργάζονται γυναίκες 
αμειβόμενες με ποσοστό επί της κατανάλωσης (κονσομασιόν), ή που προσφέρουν 
χορό, στριπτίζ κ.λ.π. 
 

 Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Α) Εγκρίνει την ανάκληση της υπ’ αρίθ. Απ. 419/24787/20-3-98 Δήμου 
Βέροιας άδειας ίδρυσης και λειτουργίας καταστήματος υγειονομικού ενδιαφέροντος 
«Κέντρου Διασκέδασης» του Ιωάννη Κούρτη που βρίσκεται στη Βέροια επί της οδού 
Θεσ/νίκης αρ. 127. 
 Β) Εγκρίνει τη σφράγιση του παραπάνω καταστήματος. 



 
Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό    107 / 1999 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Δ.  Ταχματζίδης Β.  Γιαννουλάκης 
 Μ. Γαβρίδης Σ. Παναγιωτίδης 

ΚΩΝ/ΝΟΣ ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Κ.  Πουλασουχίδης Λ. Τσαβδαρίδης 
 Α. Δελαβερίδης Θ. Σιδηρόπουλος 
 Δ.  Πέτκος Ε.  Σοφιανίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Κόλβατζης Ε. Λευκοπούλου 
 Ε. Λελεκάκης Ι.  Ακριβόπουλος 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΤΑΡΑΛΑΣ Κ. Γκαβαϊσές Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Κ. Βαφείδης Ε. Κουκουρδής 
 Γ. Ουρσουζίδης Γ.  Μανακούλης 
 Ν.  Χαμαλής Π.  Αγαθαγγελίδης 
 Σ. Γεωργιάδης Χ. Μουτσιόπουλος 
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π.  Πιτούλιας   
 Α.  Κεσίδης   
 Α. Σουμελίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια 15-2-1999 

      Ο  Αναπληρωτής  Δημάρχου  
 
 
 

ΜΕΝΕΛΑΟΣ ΠΟΤΟΥΡΙΔΗΣ 
 
  
 


